

TID: 19.00

STED: Vertshuset Biri

Til stede: Matilda, Marlen, Silje, Hege, Yvonne

Forfall: Bente

| SAKSNR. | SAK | KOMMENTAR | ANSVARLIG |
|---------|---|--|-------------|
| 12/22 | Godkjenning av innkalling til styremøtet | | Hege |
| 13/22 | Innkommen korrespondanse | | |
| 11.3 | Fra medlem: Forespørsel jaktkurs valp | Svart ut | Linda |
| 15.3 | Fra Deltakter: utbetalingsrapport | | Hege |
| 16.3 | Fra Webmaster: bekreftelse på endring av mail | Til info | |
| 16.3 | Hans Ole/SUK: svart ut spm om påmelding pinsen | Til info | |
| 17.3 | Fra Jakttrening.no; mulighet for samarbeid | Diskuteres | Hege/Yvonne |
| 25.3 | Fra puppyjoy: Tilbud om innkjøp av premier | Avsluttet | Hege |
| 26.3 | Aktivitetskomiteen: referat fra møte | Til info | Silje |
| 27.3 | Fra Bente: Påminnelse om påmelding GF og årsmøtepapirer | Diskuteres | Hege |
| 28.3 | Fra Bente: Nedetid på alle NKKs IT-systemer | | |
| 14/22 | Økonomi | Ikke skjedd så mye. Noe innbetaling for kurs. Utgifter til julemøte, årsmøtet og innkjøp av bord. | Hege |
| 4/22 | Pinsearrangementet | TA-avtalen må underskrives og sendes inn. Det skal være møte i pinsearrangementkomiteen 5/4 for videre planlegging og opptatring på status Dommere er på plass | Hege |

Status Komiteer:

Jakt:

Planlegger jaktprøve 7. og 8. Mai.
TJP prøve 10. og 11. septemer, alle 3 klasser
begge dager.

Jaktkurs:

BK-kurs med Janicke 21-22. Mai
Nybegynnerkurs/BK-kurs med Heidi Kvan 25-
26.Juni

Utstilling:

Ikke meldt inn noen saker

15/22

Aktivitet:

Hadde møte bla. Ønsker å starte opp
byvandring/miljøtrening. Pga bosted hos flere av
medlemmene ønsker man å ha byvnding i
Brummundal hver 14.dag og på Gjøvik hver
14.dag. Tenker mandag eller tirsdag. Oppstart i
April.

Har sendt mail til Midt-Hedmark om det er greit
at vi har treninger i Brummundal. Midt-
Hedmark er positive til aktivitet, men spør om
deres medlemmer også er velkommene på våre
treninger, noe vi bekrefter.
Ønsker å få til flere turer i helgene.

| | | | |
|-------|--|--|------|
| 16/22 | Regnskapshonorar | Det ble stilt spørsmål til utgiften til på 5000 til Regnskapet på årsmøtet. Med bakgrunn i tidligere styres vedtak om å betale kasserer et honorar på 5000 kr har styret besluttet å videreføre dette. | |
| 17/22 | Innkjøp av vilt | Vi kjøper inn viltet vi har bestilt, men reduserer antallet ender. Selge ut til medlemmer. | Hege |
| 18/22 | Eventuelt | | |
| | <p>Henvendelse fra Jakttrening.no Hege ringer å undersøker litt mer om hva samarbeider innebærer. Og om man bare må kjøpe utstyr fra jakttrening.no om man inn går et samaerbeid med de.</p> <p>Yvonne ringer Retreq og spør om det er mulig å få en god avtale med de.</p> <p>Hevdelse fra Puppyjoy ang premier Vi blir enige om å kjøpe inn 200 bånd. Kan brukes til premier på utstilling, jakt og andre arrangementer som for eksempel klubbmesterskap.</p> <p>Innkjøp: 50 stk fløyter 50 stk fløytebånd</p> <p>Klubbjakker, treningsvester, t-skjorter, gensere: Yvonne hører med trykkeriet ved Mjøsankeret om hva de skal ha for å trykke opp dette.</p> <p>Marlen sjekker med Pinewood om det er mulig å få en god pris på treningsveser/treningerjakker</p> | <p>Hege/Yvonne</p> <p>Hege</p> <p>Hege Yvonne Marlen</p> | |

Nordlia, 01.04.2022

Hege Spjelkavik